
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6960.

Benyújtás dátuma: 2019-07-24 15:19

Parlex azonosító: 16YNJ0QQ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Brenner Koloman (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora bevétel származik a szabálytanul előző 
kamionok bírságaiból?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország  autópályáin,  különösen  az  M1-es  autópályán  gyakori  a  zsúfoltság  és  a  jelentős
kamionforgalom.  Minden  közlekedő  ember  számára  általános  tapasztalat,  hogy  a  külföldi
kamionosok  közlekedési  morálja  gyakorta  nem  egyeztethető  össze  a  KRESZ,  valamint  a
biztonságos közlekedés szabályaival. Sokak számára ismerős helyzet, amikor külföldi rendszámú
kamionok  tartósan  a  belső  sávban  haladnak,  lebénítva  ezzel  az  autópályát  és  komoly
balesetveszélyes közlekedési szituációt idéznek elő. Ahogyan gyakori jelenség az is, hogy ezek a
kamionok nagy többségben fittyet hánynak az előzési tilalomra, szintén zavaróan lassítva ezzel a
forgalom normális ütemű haladását.

Mint az korábbi válaszából kiderült, az elmúlt évben komplex közlekedésrendészeti ellenőrzések
során 11 468 bírságot szabtak ki. Ezzel kapcsolatban az alábbi kérdések merülnek fel:

- Hány bírság lett kifizetve vagy behajtva?

- Hány esetben került külföldi rendszámú autó megbírságolásra? Ezen bírságok közül hány darab 
lett kifizetve?

- Összesen mekkora bevétel származott a bírságokból?

Korábbi  válaszából  az  is  kiderült,  hogy  szabálytalan  vontatás  miatt  1004  esetben  szabtak  ki
pénzbüntetést. Az alábbi kérdésekre várom válaszát:

- Hány bírság lett kifizetve vagy behajtva?

- Hány esetben került külföldi rendszámú autó megbírságolásra? Ezen bírságok közül hány darab 



lett kifizetve?

- Összesen mekkora bevétel származott a bírságokból?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Brenner Koloman
Frakcióvezető-helyettes
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